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V piatok 1.4., po vynútenej prestávke, pozvala starostka obce všetkých peda-
gogických i nepedagogických pracovníkov základnej, materskej a základnej 
umeleckej školy, aj tých, čo si už užívajú zaslúžený dôchodok, na posedenie 
do Kultúrneho domu v Paderovciach.  Vo svojom príhovore vyzdvihla osob-
ný prínos všetkých školských pracovníkov, ktorí si prevzali aj malý darček 
s kvetom. O slávnostnú večeru sa postarala kuchyňa Paderovce. Viac fotiek 
nájdete na webovej stránke obce. 

M.O.
Foto: M.O:

Deň 
učiteľov
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EditOriÁl

Do tohto roku sme vstupovali s tieňom 
koronavírusu nad nami a obmedzenia, 
ktoré sme museli znášať, sa nám zdali 
neznesiteľné. Všetci sme mali toho „plné 
zuby“. Chceli sme sa vrátiť k životom, 
ktoré sme žili pred pandémiou. Ale v ja-
nuári prišlo k prvému výraznému zdra-
žovaniu cien. V obchodoch ceny prudko 
stúpali a aj doma sme začali neveriacky 
krútiť hlavami nad účtami za energie. Už 
sme si mysleli, že to horšie nemôže byť. 
Ale omyl.  Dokázal nám to štvrtok 24.2., 
keď Ukrajinu, s ktorou máme spoločnú 
hranicu, napadlo susedné Rusko. Vojna. 
Pojem, pod ktorým si niečo konkrétne 
vedia predstaviť u nás len tí najstarší. My 
ostatní to poznáme len z rozprávania. 
Vraví sa, že človek by sa mal poučiť zo 
svojich chýb. Že sa máme poučiť z histó-
rie. Ale zjavne   to neplatí. Nevážime si, 
keď je nám dobre. 
Vojna na Ukrajine poznačila celý svet. 
Globalizácia sa o to postarala. 
Susedné štáty, medzi ktoré patríme aj my, 
sa zrazu musia postaviť situácii, ktorá je 
pre nás nová. Z Ukrajiny pred vojnou 
utiekli milióny ľudí. Niektorí cez nás len 
tranzitovali, niektorí zostali. O všetkých 
sa ale treba postarať. Zabezpečiť ubytova-
nie, stravu, zdravotnú starostlivosť. A to 
všetko v dobe, keď ekonomika je na kole-
nách, protipandemické opatrenia zastavi-
li jej rast a štát nevie, ako pomôcť ľuďom, 
ktorých trápia vysoké ceny. Skoro všetci 
sú nespokojní, niektorí sa boja, čo bude 
ďalej. Ale to nevie nik.  
A pritom by všetko vyriešila len jedna 
vec. Aby človek zostal človekom. 

Rusko napadlo Ukrajinu. Asi málokto roz-
umie tomu, prečo sa to stalo, ale od tohto 
rána začali zomierať ľudia už nielen na CO-
VID-19, ale len tak, lebo ... To čo vidíme v 
televízii, je len omrvinka z toho, čo na Ukra-
jine zažívajú obyčajní ľudia, deti. Keď je 
vojna, ľudia trpia. Vtedy sa nerozmýšľa nad 
majetkami. Každý si chce zachrániť holý ži-
vot. Ľudia si vzali to najnutnejšie a utekali 
veľakrát iba s jednou taškou.  Slováci ukázali 
spolupatričnosť a začali pomáhať. To je situ-
ácia, na ktorú nebol nikto pripravený. Zača-
li sa humanitárne zbierky a po niekoľkých 
dňoch už boli sklady plné. Dobrovoľníci 
žiadali, aby sa nevozila humanitárna pomoc 
k hraniciam, ale aby si túto pomoc usklad-
nili doma a priviezli ju, až keď bude treba. 
Naši občania sa pýtali, kedy budeme robiť 
zbierku my, ale keďže boli sklady plné,  my 
sme ponúkli 50 – 60 miest na ubytovanie pre 
utečencov a potom sme plánovali aj pre nich 
zbierku materiálnej pomoci.

Od 7.3. som bola kvôli covidu-19 prácenes- 
chopná. Síce do práce som nemohla ísť, ale 
teplota-neteplota, bolo treba riešiť situáciu s 
utečencami. Ako inak, telefonicky. Ten deň bol 
vtedy nekonečný. Na komunikáciu s Ukrajin-
cami bola vyčlenená Danka Halašková a bolo 
to to najlepšie rozhodnutie. Síce nemohla robiť 
svoju robotu kultúrničky. Bolo vlastne šťastím, 
že v tom čase sme nemali na pláne žiadnu kul-
túrnu akciu. Zo strany štátu sme nemali žiad-
ne usmernenia, začali sme robiť, ako sa hovorí, 
len tak na kolene. 

V ubytovni sme pre týchto ľudí vyčlenili celé 
štvrté poschodie - nachádzali sa tam sprchy aj 
toalety pre mužov a ženy. Dovtedy ubytovaní 
zamestnanci firiem boli presťahovaní o po-
schodie nižšie. 

Ako prvá prišla mamička s trojročným a päť-
ročným chlapcom. Nikdy nezabudnem na ten 
telefonát Gabiky Svoreňovej, keď mi povedala, 
že sa neubránila slzám, keď zbadala mamičku, 
ako drží dve deti za ruky a nesie si v jednej taš-

ke len to najnutnejšie. Zachránili si život, ale 
dom mali rozbombardovaný. Menší chlapec, 
vychádzajúc s mamou a bratom na štvrté po-
schodie ubytovne,  stále plakal. Večer o ôsmej 
volali zo Slovenského zväzu nepočujúcich, že v 
noci majú prísť nepočujúci a nemajú kam ísť, 
či by nemohli prísť k nám. Vtedy nerozmýšľate 
nad problémami s komunikáciou, ale snažíte 
sa pomôcť. Potom v noci o pol druhej zavolajú 
z cudzineckej polície, že prišlo 20 utečencov, 
či nemáte voľné miesto. Ale pre toľkých už ne-
bolo. 

Vyhlásili sme zbierku a ľudia okamžite za-
čali nosiť potraviny, drogériu, šatstvo, plien-
ky, ale aj zdravotnícky materiál. Telefonátov 
bolo neúrekom, záujem o ubytovanie bol 
veľký a do toho zbierka materiálu. Informácie 
od štátu žiadne. Aj keď to zo začiatku vyzeralo 
ako chaos, musel to mať kvôli prehľadu  na sta-
rosti jeden človek. Danka si to nakoniec zor-
ganizovala na výbornú. V jednom článku sa 
nedá napísať všetko, ale pokúsim sa to zhrnúť. 
Okrem neustávajúcich únavných telefonátov, 
keď na opačnom konci počujete ukrajinčinu 
alebo sa s vami dohovára tlmočník nepočujú-
cich, sa robili každému prichádzajúcemu testy. 
Bolo treba vybaviť papiere na cudzineckej po-
lícii, na úrade práce, s deťmi, ktoré išli do školy 
vybaviť lekára, vybaviť školu,  ísť v nedeľu na 
pohotovosť k lekárovi s päťročným dieťaťom, 
vybaviť gynekológa tehotnej mamičke, riešiť 
to, čo na začiatok potrebujú a pod.  To všetko 
sa nedá vyjadriť pár slovami, ba čo viac, obáva-
la som sa, či ten nátlak Danka vydrží. 

Do pomoci ľuďom z Ukrajiny sa zapojilo 
veľa občanov z našej obce, ale aj z okolia. 
Bolo to nepredstaviteľné množstvo materiálu a 
veľa ľudí chcelo prispieť aj finančne. Žiaľ, obec 
nemôže robiť takúto zbierku, iba ak by ju mala 
povolenú Ministerstvom financií SR. Nedá sa 
nám vymenovať všetkých ľudí, ktorí priniesli 
veci - už aj preto, aby sme niekoho nezabud-
li spomenúť. Spomeniem aspoň tých, ktorí 
pomáhali aj s organizáciou. Pán Peter Roháč, 
ktorý pre našu obec robí kamerové záznamy 
zaviezol mamičky s deťmi  na cudzineckú po-
líciu a zorganizoval zbierku v rodných Dech-
ticiach, pán poslanec Áč s manželkou zobral 
niektoré mamičky s deťmi na cudzineckú po-
líciu, deti na pizzu k Martinovi Sekerovi, po-
mohol pri zbierke a zorganizoval pre ukrajin-
ské deti návštevu Kinder clubu. Pomoc našich 
členov DHZO berieme ako samozrejmosť, ale 
taktiež ich pomoc je veľmi potrebná. O guláš a 
kapustnicu sa postarali naši hasiči a ZO JDS. 
Veliteľ DHZO pán Miloš Rapant ml. aktuali-
zoval zoznam materiálu, ktorý bol potrebný. 
Naše žienky napiekli koláče pre deti. 

Do 31.3.2022 bolo u nás 51 ľudí, z toho 27 
detí od 2 – 17 rokov. V obci v súkromí sú 

24. februára sme sa zobudili 
do rána, kedy sa zmenil svet

ubytované ešte tri ženy s dieťaťom.  Učíme ich 
byť samostatnými. Zatiaľ si varia z prinese-
ných surovín. Keď budú pracovať, o nákupy sa 
budú starať samy. Upratovanie poschodia majú 
rozdelené podľa izieb. Dokonca mali záujem o 
záhradkárske práce, preto sme im vyčlenili po-
zemok. 

Ako vidíte, nie je možné spomenúť všetkých, 
pretože kto chcel pomôcť, pomohol aj bez toho, 
aby čakal ďakovné ovácie. Ale tým, že ste sa za-
pojili do „Pomoci Ukrajine“, ste dali najavo, že 
vám nie je ľahostajný osud ľudí ohrozených voj-
nou. Darovali ste kus svojho srdca, za čo vám 
veľmi pekne ďakujeme.  

Božena Krajčovičová, starostka

Deň 
učiteľov
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Od posledného vydania novín zasadalo za-
stupiteľstvo 3x, 13.12.2021 za účasti 7 poslan-
cov z 9 (77,78 %), 28.1.2022 prítomných 6 
poslancov (66,67%) a 28.3.2022 bolo prítom-
ných 8 poslancov z 9 (88,89 %).
Na svojich zasadnutiach poslanci
vzali na vedomie:
uzn. 726, 757, 772/VIII – kontrolu plnenia 
uznesení,
uzn. 730, 769, 801/VIII - informácie zo za-
sadnutí komisií,
uzn. 750/VIII - stanovisko finančnej komisie 
k rozpočtu obce na rok 2022 a viacročnému 
rozpočtu na roky 2023 - 2024,
uzn. 751/VIII - stanovisko hlavnej kontro-
lórky k návrhu viacročného rozpočtu obce,
uzn. 755/VIII - rozpočet obce na roky  2023 
- 2024 v príjmovej a výdavkovej časti vrátane 
rozpočtu ZŠ s MŠ, ZUŠ a ZpS Bohunka,
uzn. 758/VIII - Správa o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce za rok 2021,
uzn. 759/VIII - Správu o činnosti DHZO Ja-
slovské Bohunice za rok 2021,
uzn. 775/VIII – rozpočtové opatrenia na rok 
2021,
uzn. 776/VIII - výsledky inventarizácie ma-
jetku a záväzkov obce k 31.12.2021,
uzn. 777/VIII - Výročnú správu Zariadenia 
pre seniorov Bohunka za rok 2021,
uzn. 778/VIII - rozpočtové opatrenia č. 1 - 
2/2022,
uzn. 781, 782/VIII - RO č. 6, 7, 20/OZ/2022,

schválili:
uzn. 724, 756, 773/VIII – program zastupi-
teľstva,
uzn. 725/VIII – presunutie bodu programu,
uzn. 728/VIII –  nepredĺženie nájomnej 
zmluvy na byt,
uzn. 729/VIII – poskytnutie jednorazovej so-
ciálnej dávky,
uzn. 731-738/VIII – dotácie na činnosť orga-
nizácií a spolkov na rok 2022 (viď graf),
uzn. 739/VIII - vykrytie predpokladanej 
straty podnikateľskej činnosti z objektívneho 
dôvodu celosvetovej pandémie ochorenia co-
vid-19 v roku 2021 z vlastných príjmov obce 
(dofinancovanie časti nákladov na energie a 
vodné v priestoroch Ubytovne a priestoroch 
Kultúrneho domu Paderovce),
uzn. 740/VIII – zníženie bežných výdavkov  
v podprograme 11.1 v položke 630 zo sumy 
42-tis. € na 30-tis. € a 12-tis. € presunúť do 
kapitálových výdavkov,
uzn. 741/VIII - zrušenie položky v kapitálo-
vých výdavkoch, nákup kontajnerov na rok 
2022, vo výške 10.000 €.
uzn. 742/VIII – vypustenie položky v časti 
kapitálové výdavky - PD rekonštrukcia VO a 
inžinierske siete Jasl.  Bohunice (po uliciach) 
– PD Barina,
uzn. 743/VIII – vypustenie položky PD re-
konštrukcia strechy na objekte Jedálne,
uzn. 744/VIII - vypustenie položky Rekon-
štrukcia hrobky Dezasse,
uzn. 745/VIII - zlúčiť položky: Kanalizácia 
Šidúnky - rekonštrukcia inž. sietí – RF a In-
fraštruktúra Krátke pole RF a do zlúčenej po-
ložky dať financovanie: rok 2022 – 653-tis. €, 
rok 2023 – 800-tis. € a rok 2024 – 400-tis. €,

uzn.746/VIII - zlúčiť položky Kanalizácia 
Šidúnky - rekonštrukcia inžinierskych sietí 
- RF a  Infraštruktúra Krátke pole RF a do 
zlúčenej položky schvaľuje úpravu kapitálo-
vých výdavkov pre rok 2022 vo výške 653-tis. 
€, pre rok 2023 – 800-tis. € a pre rok 2024 
– 200-tis. €,
uzn. 747/VIII - VZN č. 140 o určení výšky 
dotácie  na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ a 
dieťa MŠ a školských zariadení so sídlom na 
území obce Jasl. Bohunice na rok 2022 a zá-
ujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom 
v obci Jasl. Bohunice, ktoré navštevujú centrá 
voľného času mimo územia obce,
uzn. 748/VIII - odpredaj motorového vozi-
dla KAROSA CAS K25 LIAZ  obci Madunice 
za kúpnu cenu 5.100 €, 
uzn 749/VIII - zámer odpredaja objektu je-
dálne a to formou obchodnej verejnej súťaže,
uzn.752/VIII - vyplatenie odmeny hlavnému 
kontrolórovi obce vo výške 25 % súčtu platov 
za obdobie mesiacov február až december 
2021,
uzn. 753/VIII - presun finančných pros-
triedkov z rezervného fondu obce vo výške 
2 300 000 € do príjmovej časti rozpočtu na 
rok 2022 a ich použitie vo výdavkovej časti 
rozpočtu  na rok 2022  na kapitálové výdavky 
v zmysle schváleného rozpočtu,
uzn. 754/VIII - rozpočet obce na rok 2022 v 
príjmovej a výdavkovej časti vrátane rozpoč-
tu ZŠ s MŠ, 
ZUŠ a ZpS Bohunka (viď tabuľku),
uzn. 760-762/VIII – rozpočtové opatrenia č. 
1 - 4/2022,
uzn. 763/VIII - predloženie Žiadosti o po-
skytnutie príspevku na realizácie multi-
funkčného ihriska a maximálnu výšku spo-
lufinancovania projektu zo strany obce vo 
výške 111.869,00 € s DPH, z celkových ná-
kladov projektu, t. j. z 279.673,00 € s DPH,
uzn. 764, 765/VIII - postup verejného obsta-
rávania – podlimitná verejná obchodná súťaž 
bez elektronickej aukcie a komisiu pre verej-
né obstarávania – na zákazku „IBV Krátke 
pole, rekonštrukcia MK Šidúnky, prepojenie 
kanalizácie Šidúnky – Krátke pole – Sídlisko“,
uzn. 766/VIII - zmenu doby nájmu pozem-
kov v uznesení č. 712/VIII z 29.11.2021 z pô-
vodnej doby „od 1.1.2021 do 31.12.2030“ na 
dobu „od 1.1.2022 do 31.12.2030“,
uzn. 767/VIII - prenájom 2–izbového bytu a 
garáže na 2 roky v administratívnej prevád-
zkovej budove v obci  Michaele Matolekovej 
– na základe vyhlásenej súťaže, 
uzn. 768/VIII - zverenie majetku obce do 
správy ZpS Bohunka  - klimatizácia v cene 
3.636 € a elektrický vrátnik v cene 1.577,71 €,
uzn. 770/VIII - odpustenie prenájmu za 4 
mesiace za nebytové priestory v areáli Uby-
tovne nájomcovi Mgr. Ivete Krajčovičovej,
uzn. 771/VIII - zľavu nájomného 100 % do 
znovuuvedenia priestorov prevádzky v areáli 
Ubytovne pre nájomníka DEPOTEAM s. r. 
o., Trnava,
uzn. 774/VIII - poverenie vedením DHZO 
Jasl. Bohunice Ing. Miloša Rapanta ml., do 
31.12.2022,
uzn. 779, 780, 783-788/VIII – rozpočtové 
opatrenia 5, 8, 9, 10, 16, 17, 18, 19, 21, 22, 23, 

24/OZ/2022,
uzn. 789, 790/VIII - Dohody o urovnaní 
medzi firmami INCOM s. r. o. a Techklima 
s. r. o.,
uzn. 791/VIII – zámenu pozemkov v k. ú. 
Paderovce,
uzn. 792/VIII - odkúpenie pozemku od SPF 
do vlastníctva obce na Ul. Šidúnky,
uzn. 793/VIII- presunutie hlasovania o pre-
nájme pozemkov PD Jasl. Bohunice na naj-
bližšie rokovanie zastupiteľstva,
uzn. 794, 795, 796, 802/VIII - spôsob pre-
nájmu nehnuteľného majetku obce zázemie 
pre rybárov a garáž a predaj záhrady v k. ú. 
Jaslovce – ako prípady hodné osobitého zre-
teľa,
uzn. 797/VIII - texty do kroniky obce za rok 
2020, 
uzn. 798/VIII - odpustenie nájmu  a poskyt-
nutie technickej podpory pre organizátora 
podujatia Slávnosti Jaslovské Bohunice fy  
ERATOS,
uzn. 799, 800/VIII - schvaľuje poradovník na 
jednoizbové a dvojizbové byty,  
uzn. 803/VIII - cenu 35 € bez DPH/ hodi-
nu za prenájom práce so zemnou frézou. V 
cene je zapožičanie strojov aj s pracovníkom. 
Cena platí od rozšírenia živnosti obce.

vyhlásili: 
uzn. 749/VIII - objekt jedálne v areáli Uby-
tovne za prebytočný majetok obce.   

odporúčali:
uzn. 727/VIII - spracovať podklady do súťa-
že Krátke pole – Šidúnky do 7.2.2022,
uzn. 749/VIII - vypracovať znalecký posu-
dok objektu jedálne.

neschválili:
•	 vypustenie položky PD altánok v ZŠ, te-

rénne úpravy,
•	 vypustenie položky PD osvetlenie tré-

ningového ihriska,
•	 vypustenie položky PD osvetlenie chod-

ník od kurtov do parku,
•	 vypustenie položky Osvetlenie trénin-

gového ihriska na ŠA,
•	 vypustenie položky Infraštruktúra Ko-

panice RF,
•	 vypustenie položky Zateplenie časti by-

tového domu 420,
•	 vypustenie položky Rekonštrukcia inži-

nierskych sietí a chodníkov Jaslovce,
•	 úpravu rozpočtu ZUŠ v časti Origi-

nálne kompetencie vo výške 216-tis. € 
v rokoch 2022, 2023 a 2024 a položku 
Vlastné príjmy ZUŠ vo výške 34-tis. € v 
rokoch 2022, 2023 a 2024,

•	 uprednostnenie žiadateľky v poradovní-
ku na 1-izbové byty,

•	 príspevok OZ EAM Racing Team Ja-
slovské Bohunice.

Uznesenia sú kráte-
né. Plné znenie zápis-
níc nájdete na webovej 
stránke obce.

BH

Obec bude hospodáriť s 8,7 miliónmi eur 
Zo zasadnutí zastupiteľstva 
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Schválené poradovníky na byty

   1-izbové   2-izbové

1. Rastislav Blanárik, JB Dušan Lackovič, JB

2. Tomáš Junas, JB Patrik Magula, JB

3 Ondrej Zachar, JB Marek Juhász, JB

4. Dušan Kostolanský, JB Peter Kocán, JB

5. František Mach, Radošovce Lukáš Buchanec, JB

6. Silvia Partlová, TT Martina Šebeková, JB

7. Rudolf Brežák, Brestovany

8. Dávid Valko, Strekov

Rozpočet na rok 2022  v EUR (uzn. 754/VIII)
Príjmy Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Bežné VS 4 736 935 4 821 803 4 914 125

Bežné PČ 184 000 184 000 184 000

Bežné obec spolu 4 920 935 5 005 803 5 098 125

Bežné školstvo 834 780 843 580 850 180

Bežné Zariadenie pre seniorov 544 912 544 912 544 912

Spolu bežné príjmy * 6 300 627 6 394 295 6 493 217

Kapitálové príjmy * 56 968 0 0

Finančné operácie * 2 332 798 500 000 0

Príjmy spolu*** 8 690 393 6 894 295 6 493 217

Výdavky Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Bežné obec VS 2 676 808 2 507 637 2 658 797

Bežné PČ 183 900 183 900 183 900

Bežné obec spolu 2 860 708 2 691 537 2 842 697

Bežné školstvo 1 658 126 1 642 180 1 663 980

Bežné Zariadenie pre seniorov 559 912 559 912 559 912

Bežné výdavky spolu* 5 078 746 4 893 629 5 066 589

Kapitálové výdavky obec 3 480 208 1 890 000 1 360 000

Kapitálové výdavky školstvo 41 930 0 0

Finančné operácie spolu* 46 014 48 019 65 533

Výdavky spolu*** 8 646 898 6 831 648 6 492 122

Rozpočet subjektov školstva: 
základná škola
Bežné príjmy Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Prenesené kompetencie -normatívy 650 400 660 000 666 600

Originálne kompetencie -z roz. obce 464 116 499 900 513 800

Ostatné príjmy zo ŠR /VP, odchod/ 60 780 57 780 57 780

Dotácia zo ŠR strava/HN 2 000 2 000 2 000

Prísp. na vzdelávanie z rozp. obce 6 800 6 800 6 800

Prísp. na dopravné z rozp. obce 2 000 2 000 2 000

Prísp. na asist. učiteľa z rozp. obce 39 000 39 000 39 000

Príspevok z obce na BV 10 600 10 600 10 600

Dotácia – učebne 57 510 0 0

Vlastné príjmy 28 900 30 100 30 100

Príspevok na stravu rodičia 81 000 81 000 81 000

Spolu bežné príjmy 1 403 106 1 389 180 1 409 680

Kapitálové príjmy 14 330 0 0

Spolu príjmy 1 417 436 1 389 180 1 409 680

Základná umelecká škola
Bežné príjmy Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Originálne kompetencie -z roz. obce 239 080 241 000 242 300

Vzdelávacie poukazy ŠR 0 0 0

Vlastné príjmy /školné/ 11 000 12 000 12 000

Spolu bežné príjmy 250 080 253 000 254 300

Kapitálové príjmy 27 600 0 0

Príjmy subjektov školstva spolu 1 695 116 1 642 180 1 663 980

Bežné výdavky Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Základná škola 1.stupeň 423 850 397 900 401 400

Základná škola 2. stupeň 398 840 373 880 376 980

Materská škola 279 968 309 100 315 500

Školský klub 74 040 80 200 83 700

Školská jedáleň pri ZŠ 159 600 160 300 162 300

Školská jedáleň pri MŠ 66 808 67 800 69 800

ZŠ s MŠ spolu 1 403 106 1 389 180 1 409 680

Kapitálový výdavok – ZŠ 6.2 14 330

Základná umelecká škola 250 080 253 000 254 300

Kapitálový výdavok – ZUŠ 27 600

Výdavky subjektov  školstva spolu 1 695 116 1 642 180 1 663 980

Zariadenie pre seniorov BOHUNKA
Bežné príjmy Rok 2022 Rok 2023 Rok 2024

Príspevok z MPSVaR – ŠR 288 912 288 912 288 912

Vlastné príjmy 256 000 256 000 256 000

Príspevok z rozpočtu obce 15 000 15 000 15 000

Spolu 559 912 559 912 559 912

Bežné výdavky 559 912 559 912 559 912

OZ Meander – 6.000 € FSS Blavanka – 8.260 €

JK Zelená míľa - 10.000 € MO Jednota dôchodcov 
Slovenska – 15.000 €

Poľovné združenie Blava – 
6.000 €

Dobrovoľný hasičský zbor 
JB – 5.000 €

ŠK Blava 1928 – 171.400 € DGC Treecutters (discgolf) – 
2.000  €

Spolu schválené dotácie - 223.660 €
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Viackrát sme informovali o tom, že pri mly-
ne chceme urobiť oddychovú zónu, kde by 
si občania mohli posedieť v tieni stromov, 
započúvať sa do spevu vtáctva a pretekajú-
cej Blavy.  Premostenie nám vyrába firma 
pána Ružičku, ktorý má od obce prenajaté 
priestory v areáli Ubytovne. V tejto loka-
lite plánujeme vysadiť ovocné stromčeky, 
kríky a taktiež ju oživiť lúčnymi kvetinami. 
Chceme vytvoriť pekný priestor, ktorý sa 
bude dať využívať aj na fotenie. Pri pohľade 
na torzo mlyna si môžeme predstaviť, ako 
to kedysi počas jeho prevádzky vyzeralo. 
Veríme, že pri prechádzkach si nájdete čas 
aj na odpočinok.  

BK

Mlyn

JE dOBré pýtať sa tých, ktOrých sa tO týka
Pri každom väčšom projekte, ktorý obec pri-
pravovala, sme formou verejných stretnutí 
oboznamovali občanov so zámerom. Veď kto 
môže viac pomôcť ako tí, ktorých sa projekt 
týka. Stretávali sme sa pri riešení ciest, chodní-
kov na Panských dieloch, pri riešení parkova-
nia na Panských dieloch, kde ľudia mali mož-
nosť vyjadriť sa k tomu, či chcú radšej výsadbu 
alebo parkovanie. Vtedy potvrdili, že vlastníci 
domov majú vytvorené dve parkovacie miesta 
a rozhodli sa pre zeleň. Po niekoľkých rokoch 
vyzerajú ulice v tejto lokalite veľmi pekne, len 
občas sa stáva, že prejazd po niektorých ulici-
ach je komplikovanejší. Stretávali sme sa s ob-
čanmi Novej ulice, Orechovej, Ulice Šidúnky, 

Hlavnej Jaslovce, ale aj Sídliska,  kde boli obča-
nia projektantom informovaní o zámere a na-
vrhovali riešenia, ktoré projektant zapracoval. 
Niekoľko mesiacov sa rieši  rozšírenie mater-
skej školy, žiaľ, k nejakému výsledku sa zatiaľ 
neprišlo. Obec navrhovala riešenie v budove 
terajšieho obecného úradu, čo by ale znamena-
lo presťahovanie sa do budovy CHVB. Poslanci 
navrhujú riešenie v jestvujúcom objekte ma-
terskej školy prístavbou jednej triedy zo strany 
Záhradnej ulice a budovu CHVB využiť pre 
potreby základnej umeleckej školy.  Nakoľko 
pandemická situácia nedovoľovala organizovať 
stretnutia s rodičmi, boli občania informo-
vaní o zámere na webovej stránke obecného 

úradu a na facebooku. Väčšina z tých, ktorí sa 
vyjadrovali, sa prikláňala k riešeniu materskej 
školy v objekte obecného úradu. Na návrh po-
slancov sa spracováva štúdia prístavby triedy a 
kuchyne v jestvujúcom objekte materskej ško-
ly a nakoľko do uzávierky novín štúdia nebo-
la dokončená,  jej návrh zatiaľ nezverejníme. 
Hrozí, že jedna trieda MŠ nebude otvorená, 
a preto s pani riaditeľkou hľadáme riešenie, či 
by mohla byť táto trieda dočasne umiestnená 
v priestoroch ZŠ. Toto riešenie musí schváliť 
Regionálny úrad verejného zdravotníctva.  O 
výsledku budeme informovať. 

BK

Pomoc rodinám utečencom z Ukrajiny ubytovaných  
v našej Ubytovni môžete pomôcť s potravinami. Pri ná-
kupe v COOP Jednote a Vila Potravinách pamätajte aj 
na nich a kúpte niečo navyše. Po zaplatení tovar môžete 
nechať v určenom košíku. Určite sa všetko dostane k ute-
čencom. 
AK chcete pomôcť kliknite na https://ukrajina.jaslovske-
-bohunice.sk.

MK

V roku 2014, keď sa budoval chodník pre 
cyklistov a peších smerom na Paderovce, 
asi málokomu  napadlo, že bude tak veľa 
využívaný cyklistami, korčuliarmi alebo 
sa po ňom ľudia vyberú len tak na pre-
chádzku. Obec v spolupráci s Trnavským 
samosprávnym krajom a Slovenskými elek-
trárňami, a. s.  pripravuje projekt cyklotra-
sy, ktorá by mala viesť po pravej strane od 
Záhumenickej ulice až po betonáreň. Cez 
Blavu sa uvažuje s premostením a jej šír-
ka by mala byť 3 m, aby ju mohli využívať 

aj chodci. Namiesto verejného osvetlenia 
budú v asfalte osadené nájazdové bodové 
svietidlá. Dĺžka cyklotrasy je cca 1,9 km a 
vybudovaná by mala byť na pozemkoch, 
ktoré patria Trnavskému samosprávnemu 
kraju, čo znamená, že nemusíme vysporia-
dať pozemky od drobných vlastníkov pôdy. 
Toto realizáciu urýchli a v krátkom čase by 
mohla byť cyklotrasa smerom na atómovú 
elektráreň realitou.  

BK

c y k l O t r a s a 
n a  at ó M O v ú  E l E k t r Á r E ň
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Zdražovanie, ktoré nás v tomto roku pos-
tihlo všetkých, vo väčšej miere pocítia oby-
vatelia bytového domu Na rybníku. Je tam 
plynové kúrenie, ktoré vychádza drahšie 
ako v rodinných domoch a  na Sídlisku.  
V médiách sa dosť hovorilo a písalo o 
domových kotolniach. Pre tieto kotolne 
zdražel plyn o viac ako 50 %, a preto Mi-
nisterstvo hospodárstva SR ponúklo ako 
riešenie zastropovanie ceny plynu. Cena 
plynu, ktorú ponúkalo ministerstvo, bola 
nižšia ako vysúťažená,  preto bola podpí-
saná zmluva so Slovenským plynárenským 
priemyslom. Na rokovaní so Slovenskými 
elektrárňami som dala riaditeľovi závodu 
otázku, či by nebolo možné priviesť teplofi-
káciu aj do bytového domu 420. Musíme si 
dať žiadosť a oni posúdia, aké sú možnosti. 
Uvidíme. 

BK

cEna plynu 
zaskočila obyvateľov 

bytovky 
na ryBníku 

Doručovanie 
je niekeDy zložité

Sú občania, ktorých trvalý pobyt je, z nejakého 
dôvodu, len na obci. Teda nemajú presnú ad-
resu. Doručovanie listinných zásielok pre nich 
je zložitejšie. 
Ak ide o zásielky doporučené alebo úradné, 
ktorých prevzatie si vyžaduje podpis a nedoru-
čujú sa verejnou vyhláškou, oznámenie pošty o 
uložení zásielky, tzv. „žltý lístok“ zverejňujeme 
na úradnej tabuli zo zadnej strany na dobu, po-
kiaľ je list na pošte uložený. 
Adresát s trvalým pobytom na obci má takto 

možnosť si overiť, či nemá na pošte uložený 
nejaký list a tam si ho vyžiadať. 
Ak niektoré inštitúcie doručujú list úradnou 
vyhláškou, aj táto je zverejnená na úradnej 
tabuli a zásielku si adresát môže vyžiadať po 
predložení platného dokladu totožnosti na 
obecnom úrade počas úradných hodín.
O obyčajných zásielkach sa  musia informovať 
na pošte.

BH

Niekoľko rokov sme žiadali Trnavskú vo-
dárenskú o výmenu vodovodného potrubia 
na ulici Šidúnky, ktoré je sčasti azbestové. 
Najprv sme dostali odpoveď, že keď nie je 
narušený azbest, nie je to zdraviu škodlivé. 
Keď sa začali z druhej strany od Krátkeho 
poľa stavať rodinné domy a napájať sa na 
azbestové potrubie, na našu žiadosť ani ne-
odpovedali. Dala sa spracovať projektová 

dokumentácia  na výmenu inžinierskych 
sietí na Ulici Šidúnky, v ktorej sa počíta aj s 
výmenou vodovodného potrubia. Asi pred 
dvomi rokmi sa vymenilo celé vedenie Tr-
navskej vodárenskej spoločnosti, a tak sme 
to skúsili znova. Dostali sme prísľub, že vo-
dovodné potrubie až po ulicu Hlavná Bohu-
nice bude vymenené.   

BK

trnavská vodárenská dala prísľub 

V roku 2021 sme rokovali s riaditeľom Slo-
venských elektrární, závod Atómové elek-
trárne Bohunice  o výmene teplofikačných 
rozvodov na ulici Šidúnky. Výmenu by 
chceli zrealizovať počas rekonštrukcie tejto 
ulice. Následne sa zamestnanci SE zúčastnili 
rokovania stavebnej komisie, kde prejavi-
li záujem o spoluprácu a prisľúbili, že kým 
prebehne verejná obchodná súťaž na re-
konštrukciu ulice, oni spracujú projektovú 
dokumentáciu a vysúťažia dodávateľa. Vo 
februári po zadaní  zákazky na stavbu IBV 
Krátke, rekonštrukcia Ul. Šidúnky, prepoje-
nie kanalizácie Šidúnky - Krátke pole – Síd-
lisko som požiadala generálneho riaditeľa 
Ing. Strýčka o stretnutie. Pre pracovné po-
vinnosti sa ho nemohol zúčastniť a roko-

vanie nakoniec zvolal riaditeľ závodu Ing. 
Kašša a zúčastnili sa ho aj zamestnanci príp-
ravného a realizačného odboru SE a. s., ktorí 
potvrdili, že nemajú spracovaný ani projekt. 
Ospravedlnili sa, že zamestnanec, ktorý mal 
tento projekt na starosti, bol dlhodobo PN 
a projekt nebol pridelený nikomu inému.  
V máji sa bude konať zasadanie investičnej 
komisie Slovenských elektrární a. s., s vý-
sledkami bude obec oboznámená. Dohod-
li sme sa, že v priebehu mesiaca jún by sa 
mohlo konať  stretnutie občanov z Ulice 
Šidúnky a zástupcov obce a Slovenských 
elektrární, a. s., na ktorom sa dohodne ďalší 
postup. 

BK

Okresný súd v Trnave má poddimenzova-
ný počet prísediacich, ktorí sú nevyhnut-
nou podmienkou pre konanie a rozho-
dovanie v tých veciach, v ktorých zákon 
ukladá rozhodovanie pred senátom. Preto 
požiadal obec o spoluprácu a zaslanie kan-
didátov na prísediacich. Prísediacich volí 
obecné zastupiteľstvo na návrh starostu. 
Postup pre ich voľbu je upravený v zákone 
č.385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich.
Pokiaľ máte záujem o pozíciu prísediace-
ho Okresného súdu Trnava a spĺňate tieto 
podmienky:

•	 vek najmenej 30 rokov a menej ako 
65 rokov (posledný deň v mesiaci, keď 
prísediaci dosiahne vek 65 rokov mu 
zaniká funkcia prísediaceho),

•	 spôsobilosť na právne úkony a zdra-
votná spôsobilosť na vykonávanie tej-
to funkcie,

•	 bezúhonnosť a morálne vlastnosti dá-
vajúce záruku riadneho vykonávania 
funkcie prísediaceho,

•	 trvalý pobyt na území SR,
•	 súhlas so svojou voľbou,

zašlite svoju žiadosť na obec Jaslovské Bo-
hunice:

•	 elektronicky cez Vašu e-schránku 
prostredníctvom upvs,

•	 mailom na adresu podatelna@jaslov-
ske-bohunice.sk,

•	 poštou do 29.4.2022.
Viac info na 033/5571021.

BH

súd hľadá prísediacich 

rOkOvaniE s ElEktrÁrňaMi  
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Elektroodpad je potrebné odovzdať aj s elektromotorom 
Prvú aprílovú sobotu obec zabezpečila, v pries-
tore za poštou, zber nebezpečného odpadu a 
veľkorozmerného elektroodpadu. Na každý 
druh bol určený jeden uzatvárateľný kontajner. 
Odpad preberali skúsení zamestnanci obce a 
usmerňovali občanov. Chcem upozorniť na to, 
že elektroodpad je potrebné odovzdať aj s elek-
tromotorom, pretože zberová spoločnosť má 
s nekompletným odpadom problémy pri jeho 
ďalšom odovzdávaní. Ak nám ho neprevezmú, 
znižuje sa miera triedenia. Obec okrem toho 
dostane peniaze za každý kus podľa zmluvy. S 
týmito druhmi odpadu je nutné zaobchádzať 
zodpovedne od prevzatia, cez prevoz až po 
doručenie ďalšiemu spracovateľovi. Zodpo-
vednosť je na obci. Pochvala patrí občanom 
za disciplínu a rešpektovanie pokynov zamest-
nancov a tiež zamestnancom obce za ich od-
borný a zodpovedný prístup.  

BM
Foto: BM

Ešte stále, keď pozriem do kontajnerov na 
zmesový komunálny odpad, tam vidím pa-
pier aj plasty. Lenže to už nie je o tom, že o 
tom nevieme. To je ľahostajnosť. A na druhej 
strane ešte stále niektorí majú svoj „neotra-
siteľne logický“ postoj: „Platím za smeti, tak 
prečo mám ešte aj triediť?“
Na druhej strane všetci svorne nadávame, 
ako všetko dražie. Aj papier. Ešte tak dva 
roky dozadu, keď prestala Čína od nás brať 
vyseparovaný papier a jeho prebytok na trhu 
zrazil jeho ceny dolu, aj naša obec zistila, že 
sa nám neoplatí mať v prenájme lis na kar-
tón, lebo na to doplácame. A zrazu je všetko 
inak a cena je poriadne vysoko.  
Je pravda, že papier ako bio produkt sa nedá 
recyklovať donekonečna ako sklo alebo hli-
ník. Ale tých 5 - 7x to zvládne. 

Obmedzenie používania plastov – napríklad 
aj v gastre, zvýšilo dopyt po papieri, nakoľko 
sa z neho začali vyrábať obaly. Aj pandémia 
preniesla nakupovanie do on-line priestoru a 
zvýšila sa tak spotreba papierových obalov z 
kartónov. Na druhej strane ale klesá spotreba 
listového a grafického papiera, lebo komuni-
kácia sa čoraz viac prenáša práve do on-line 
priestoru. Je preto veľká škoda, že papier ešte 
stále končí na skládke.
Je ťažko zo života vylúčiť odpady. Táto doba 
je „postihnutá“ hygienou a balením všetké-
ho aj toho,  čo nie je treba. Tak aspoň to, čo 
nepotrebujeme, poriadne roztrieďme. Ale 
pamätajme. Ideálne je odpad nevytvárať.

BH

už to nie je o nevedomosti 
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Obec v tomto období investovala do odpado-
vého hospodárstva v rozličných oblastiach, 
o ktorých vás postupne informujeme. Téma 
triedenia odpadov nie je nič nové, no v tomto 
uponáhľanom čase pomýlených hodnôt nie 
je jednoduché dosiahnuť stanovené ciele. A 
tiež sme ľudia rôzni. Niektorí sa k činu po-
stavili zodpovedne a triedia každú „smietku“, 
niektorým „skutek utek“, lebo hľadia na suse-
da, ako netriedi, čím sa nechajú demotivovať. 
Niektorí triedia, no nesprávne a niektorých 
to nezaujíma a ignorujú túto možnosť, teda 
skôr povinnosť. Napriek všetkému sa nám 
miera triedenia zvýšila oproti minulému 
roku zo 43,36 % na 58 %, k čomu okrem sna-
hy obce, zodpovednosti občanov, prispela aj 
legislatíva, a to povinnosť sprostredkovate-
ľom a obchodníkom zasielať obciam Ozná-
menia o zbere alebo výkupe odpadu, ktorý 
občania odovzdajú mimo obce a odpad je 
evidovaný na základe predloženia občian-
skeho preukazu na obec s trvalým pobytom. 
Problémom však sú podomoví výkupcovia 
odpadu, ktorí nemajú uzatvorenú zmluvu 
s obcou ani neprídu požiadať obec o mož-
nosť zberu, a teda to množstvo odpadu nie 
je zahrnuté do miery triedenia, čo je škoda, 
lebo sa jedná práve o druhy odpadov, ktoré 
ju zvyšujú. Ako v iných obciach a mestách 
aj u nás sú problémové miesta, ktoré výraz-
ne zaťažujú množstvo ZKO, ako je zariade-

nie Bohunka, kde tvoria najväčšiu časť ZKO 
hygienické potreby. No iné druhy odpadov 
triedia s veľkým záujmom. Zberné nádoby 
Na rybníku a pri Ubytovni sme uzamkli pre 
zabránenie vhadzovania odpadu od cudzích 
a kvôli správnemu vhadzovaniu druhov od-
padov, no pri rybníku to dlho nefungovalo. 
Vysvetliť, naučiť a docieliť triedenie odpadu 

u ubytovaných v Ubytovni, chce od pracov-
níčok často nadľudské sily, ktoré si zaslúžia 
pochvalu za ochotu a zodpovedný prístup k 
triedeniu. Podobne je to aj s triedením od-
padu na anonymných zberných miestach pri 
bytových domoch. Pred Vianocami nám zbe-
rová spoločnosť hlásila nadmieru znečistený 
plastový odpad všetkými druhmi odpadov, 
preto muselo ísť celé množstvo na skládku, a 
to nielen z jedného kontajnera, ale zo všet-
kých štyroch. Po vykonaní analýzy odpadov 
v minulom roku a zistení nedostatkov si 
spoločnosť JAVYS uzatvorila zmluvu na lik-

vidáciu ďalších zložiek triedeného odpadu, 
pracovníci urobili osvetu. Plánujeme ďalšie 
analýzy odpadov. Podľa platného VZN 98 sa 
priestupku dopustí ten, kto uloží odpad na 
iné miesto než na miesto určené obcou, uloží 
do zbernej nádoby určenej na triedený zber 
iný druh odpadu ako ten, pre ktorý je zber-
ná nádoba určená, zmiešava elektroodpad z 
domácností s inými zložkami komunálneho 
odpadu, a iné, ktoré sú stanovené vo VZN 98, 
10. časť, čl. 26.
V zmysle g 4 ods. 6 zákona 329/2018 Z. z. 
zverejňujeme informáciu o úrovni vytriede-
nia komunálnych odpadov za kalendárny rok 
2021:
Úroveň vytriedenia komunálneho odpadu 
z obce Jaslovské Bohunice za rok 2021 je: 
58 %.
Sadzba poplatku pre rok 2022 za uloženie 
zmesového komunálneho odpadu (20 03 01) 
a objemného odpadu (20 03 07) na skládku 
odpadov je 15,00 €/ tona.
Na webovej stránke obce je zverejnený aj 
ročný výkaz o ko-
munálnom odpade z 
obce za rok 2021. Po-
vinnosť je zverejniť 
modul 265 a 100435 
z ročného výkazu.

BM

i d E  t O
ť a ž k O ,
a l E  i d E 

Každá osoba, ktorá má v obci trvalý alebo prechodný pobyt alebo užíva 
byt, nehnuteľnosť, platí v obci poplatok za komunálny odpad. Občania 
často kladú otázku, prečo majú platiť za osoby, ktoré sa už v ich domác-
nostiach nezdržiavajú alebo dlhodobo nebývajú. Často sú to občania ži-
júci trvalo v zahraničí, pracujúci v zahraničí, deti na internátoch a pod. V 
týchto prípadoch správca dane môže poplatok odpustiť občanovi, ktorý sa 
viac ako 90 dní v roku nezdržiava na území obce.  K odpusteniu poplatku 
je potrebné vypísať žiadosť a doložiť doklad preukazujúci zdržiavanie sa 
mimo obce. Dokladom môže byť napr. potvrdenie o ubytovaní študenta 
na internáte na území Slovenska, potvrdenie o návšteve školy v zahraničí, 
potvrdenie príslušného úradu o pobyte v zahraničí, potvrdenie o úhra-
de poplatku príslušnej obce, v ktorej sa občan skutočne zdržiava alebo 
iný doklad podľa platného VZN obce. Doklad, ktorým si občan uplat-
ňuje nárok na odpustenie, musí byť vystavený s dátumom zhodným so 
zdaňovacím obdobím alebo z dokladu musí byť zrejmé, že poplatník má 
nárok na odpustenie poplatku v zdaňovacom období. Doklad vystavený 
v úradnom jazyku inej krajiny treba preložiť do štátneho jazyka SR. Nie 
je potrebné úradné preloženie. Žiadosť o odpustenie je súčasťou tlačiva 
Oznámenia k poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
Môžete si ju vyzdvihnúť na oddelení daní a registrov alebo stiahnuť z we-
bovej stránky obce. Žiadosť môžete podať najskôr 1.apríla /t. j. po období 
90 dní nezdržiavania sa v obci/ a najneskôr do 31. marca nasledujúceho 
roka. Pre rok 2022 obdobie na odpustenie poplat-
ku je od 1.4.2022 do 31.03.2023. Presné znenie 
podmienok a dokladov o odpustení poplatku za 
komunálny odpad nájdete v platnom Všeobecne 
záväznom nariadení č. 139 o miestnych daniach a 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drob-
né stavebné odpady na rok 2022.

Silvia Matovičová 

Miestny poplatok za komunálne 
a drobné stavebné odpady 
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S triedením kuchynského BRO sme začali v 
júli minulého roka tak, ako nám to stanovil 
zákon. V rodinných domoch slúžia na kuchyn-
ský odpad kompostéry. Pre domácnosti, ktoré 
nemajú záhradu, teda nemajú možnosť kom-
postovať a pre vhodenie veľkých kostí či zbyt-
kov mäsových výrobkov, sú pri obecnom úra-
de a na zbernom dvore umiestnené označené 
hnedé nádoby. Pre ostatné domácnosti, zvlášť 
pre bytové domy sú umiestnené 120 litrové 
nádoby v mieste ich bydliska. Na nádobách sú 
nálepky, kde je napísané, čo patrí aj nepatrí do 
nádoby. Od zberovej spoločnosti sme dostali 
upozornenie pre skvalitnenie a efektivitu ich 
práce, pretože sa v nádobách nachádzali zvyš-

ky izbových rastlín aj s nádobou a hlinou, sklo, 
plastové fľaše, pizza v krabici, vyliata kapustni-
ca a pri bytovke Na rybníku je v nádobe hlavne 
to, čo do nej nepatrí, ako aj v nádobe na olej. 
Nájdime si čas, prečítajme si návod, naučme sa 
to a začnime triediť správne. Nie je od nás fér, 
aby šofér vyberal z nádob náš odpad a vhadzo-
val ho do správnych nádob. Nedávajme odpad 
do nádob kopcom, ťažko sa s nimi manipuluje. 
A tiež, keď vidíme, že sa ešte do nádoby zmestí, 
nedávajme do čistej nádoby. Náklady za vývoz 
sa narátavajú práve podľa počtu vyvezených 
nádob. Sú domácnosti, ktoré začali s triedením 
ihneď, iní sa postupne pridávajú, čo vidieť aj na 
odovzdanom množstve. Za minulý rok od júla 
do decembra sme vytriedili 20,46 t kuchyn-
ského odpadu, ktorý nám zvýšil mieru trie-
denia a ktorý by inak skončil na skládke. Za 
jeho vývoz a likvidáciu sme zaplatili 7356,48 €. 
Je to síce trikrát viac ako by nás stál, keby sme 

ho likvidovali ako zmesový komunálny odpad, 
ale taká je zákonná povinnosť, ktorá zohľad-
ňuje na prvom mieste ochranu životného 
prostredia.

BM
foto: BM 

ako sa nám darí v triedení kuchynského odpadu?

•	 Podľa	 štúdie	 Svetového	 fondu	 na	
ochranu	prírody	sa	vyhodí	ročne	2,5	
miliardy	 ton	 potravín?	 Z	 toho	 viac	
ako	polovicu	vyhodia	už	tí,	čo	ich	do-
robia	–	farmári.

•	 Skoro	500	miliónov	ton	potravín	sa	
znehodnotí	pri	preprave	a	zlým	skla-
dovaním?

•	 760	km3	–	 toľko	 vody	 sa	 spotre-
buje	 pri	 výrobe	 potravín,	 ktoré	 sa	
vyhodia?

•	 Na	Slovensku	pripadne	ročne	na	jed-
ného	 človeka	 70	 kg	 potravinového	
odpadu?

•	 Čo	 môžeme	 s	 tým	 urobiť?	 Zme-
niť	naše	zmýšľanie	a	postoj	k	 jedlu.	
Neplytvajme	s	ním,	ušetríme	aj	naše	
peňaženky.

zdroj: Green Magazin, internet

Viete že: deti ničia a rodičia sa prizerajú
Novým strediskom údržby obce sa stala bý-
vala vrátnica pri vstupe do bývalých kasární.  
Keďže priestor pod obecným úradom bol už 
nepostačujúci, dostali sme priestor, kde sa mô-
žeme zložiť a realizovať. V budove sa nachádza 
kancelária a spoločná miestnosť pre zamest-
nancov na každodenné rozdelenie práce, dve 
šatne, skladové priestory a dielňa. Presťahova-
ním sme bližšie ku garážam a ostatným skla-
dovým priestorom.  Verím, že v prípade potre-
by nás ľahko nájdete na novej adrese.

Zimné obdobie ukončilo svoju púť a nastáva 
krásne farebné a slnečné obdobie. S prícho-
dom slnka  pribúda i viac prác na verejných 
priestranstvách. Po zime nás však vždy čaká 
kopa štrku na cestách a chodníkoch. Nový 
stroj sa osvedčil a pomohol tak urýchliť ich 
vyčistenie. Vo februári k nemu pribudli nové 
prídavné zariadenia  - a to frézka na kmene a 
pôdna frézka. Verím, že čoskoro budeme môcť 
poskytnúť potrebné služby i  vo vašich  záh-
radách. Frézka na kmene už je v plnom zábe-
hu a postupne odstraňujeme odrezané zbytky 
stromov. Materiál, ktorý po frézovaní zostane, 

Výsadba ihličnana po výrube v parku.
Foto: BH
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Je pochopiteľné, že ak má niekto dom vo výstavbe alebo ešte niečo 
dorába, potrebuje niekde zložiť napríklad stavebný materiál. Nie 
každému je možné umiestniť ho na svoj pozemok. Na určitý čas 
si môžete materiál zložiť na obecnom priestranstve, o čo je treba 
obec vopred požiadať písomnou formou alebo telefonicky. Viac sa 
dozviete na webovej stránke obce, kde nájdete aj tlačivo: https://
www.jaslovske-bohunice.sk/obcan/ako-vybavit/dane-a-poplatky/
dan-za-uzivanie-verejneho-priestranstva/ .

BM
foto: BM

Z a č í n a  s t a v E B n Á  s E Z ó n a ,
p r i B ú d a J ú  č i E r n E  s k l Á d k y

využijeme a bude tvoriť podklad pod detské 
ihrisko v parku. Oslovili nás občania, ktorí po-
čas kovidového  obdobia vyčistili okolie Blavy, 
aby sme pomohli odstrániť odpad a drevnú 
hmotu po čistení. Samozrejme sme neváhali a 
touto cestou ďakujeme za milé slová na adresu 
údržby. Vďaka.

Byty a detské ihrisko Lienka – niekedy máme 
pocit, že sú nekonečným príbehom. Počas 
januára a februára sme opravovali a vymie-
ňali obklady i kuchynské linky. Vymieňali sa 
aj poškodené plastové okná. Ale opäť musím 
zdôrazniť, že mnohí nedokážu byť ohľadu-
plní a ničia majetok obce. Vinník sa v mno-
hých prípadoch hľadá ťažko a smutné je, že 
nevieme ani priznať, že sme niečo poškodili. 
Rozbité sklo, dvere, poškodené steny v spoloč-
ných priestoroch. Schodiská sú odkladiskom 
všetkého, čo nie je nikoho. Prosím, ak nemá-
te možnosť vyviezť nepotrebné veci na zberný 
dvor, požiadajte o ňu, ak poškodíte majetok, 
tak to ohláste. 

Detské ihrisko Lienka je najneporiadnejším 
ihriskom v obci. Deti zničia všetko, čo sa dá 
poškodiť. Dokonca sa rodičia i prizerajú bez 
toho, aby deti okríkli. A to je smutné. Plánu-
jeme dokončiť oddychovú zónu v tejto časti, 
avšak už musíme opraviť to, čo sme už urobili.  

Pri silnej víchrici sme mali  problém s vý-
padkami verejného osvetlenia. Ako to už 

býva, výpadky bývali často počas víkendov. 
Pravidelné revízie nezistili žiadne nedostatky, 
preto sme dali skontrolovať  vedenie. Kontrola 
ukázala, že dôvodom výpadkov sú zvetrané a 
popraskané káble VO. V septembri v minu-
lom roku sa začalo s ich výmenou na všetkých 
starých uliciach. Posledný výpadok, ktorý bol 
v januári, ukázal, že chyba bola na Námestí 
sv. Michala. Firma, ktorú sme si objednali na 
opravu verejného osvetlenia, vymenila káble. 
Odvtedy sme poruchu nezaznamenali. 

V tomto roku by som chcela vyzdvihnúť, že 
sa veľmi zlepšujeme v spolupráci pri zbere 
drevnej hmoty. Vidíme, že mnohí z vás (už 
väčšina) dodržiavajú podmienky zberu a ze-
fektívňujete tak našu prácu. Veľká vďaka! Vďa-
ka patrí i občanom, ktorým nie je ľahostajné 
okolie a zavolajú nám, ak spozorujú nejaký 
problém na verejnom priestranstve v obci, ba 
dokonca oznámia, že odstránili, napravili, po-
mohli. 

VT
Foto: BH

Vyfrézovaný kmeň v parku.
Foto: BH
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Obdobie od Troch kráľov do Popolcovej stredy nazývame fašiangy. Počas nich odjakživa pre-
vládala bujará zábava, organizovali sa svadby a zabíjačky. Inak to nebývalo ani u nás. Vďaka 
našej Blavanke bolo počas fašiangov vždy veselo. 
Aj tento rok pandemická situácia a prijaté obmedzenia nedovolili zorganizovať detský maškar-
ný ples a tradičné pochovávanie basy. Tak sme zorganizovali predvádzanie masiek trochu inak. 
Deti aj niektoré mamy prišli predviesť svoje fašiangové masky priamo pred poštu, kde za svoju 
aktivitu dostali sladkú šišku – donut, a balíček, v ktorom sa nachádzali sladkosti a náramok 
alebo kľúčenka, ktoré nám uplietla Hanka Drgoňová. Deti v maskách aj bez masiek sa mohli 
povoziť na vláčiku, ktorý  robil okružnú jazdu po dedine.  Námestie 
zdobil dvojmetrový slamenák, pri ktorom sa deti fotili. 
Za pomoc pri organizovaní podujatia ďakujeme hasičom a technic-
kému úseku. 

foto: DANKA H.
text: Danka H.  

Fašiang u nás 
predsa bol ...
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Túto tému som si zvolil nie náhodou. Občas 
sa mi totiž donesie, prípadne sa ma priamo 
opýtajú občania, prečo obec pristúpila k vý-
rubom a že ich je pomerne mnoho (napr. v 
parku). V prvom rade je potrebné podotknúť, 
že každý jeden výrub, ktorý bol vykonaný na 
verejnom priestranstve, bol riadne odôvodne-
ný. V druhom rade, obec si nemôže vydávať 
rozhodnutia o výrube drevín na svojom úze-
mí sama. Bol by to konflikt záujmov, preto o 
výrube rozhoduje Spoločný obecný úrad, a to 
v spolupráci s CHKO Malé Karpaty. Prečo o 
tom vlastne píšem? Som presvedčený, že zeleni 
v našej obci sa dostáva nadštandardná starost-
livosť, pričom využívame služby nielen našich 
pracovníkov z údržby, no i služby profesioná-
lov, ktorí nám robia na drevinách ozdravné 
rezy, odstraňujú suché konáre atď.  V kom-
plikovaných prípadoch siahneme aj k vypra-
covaniu znaleckých posudkov a to len preto, 
aby sme zbytočne nevyrúbali dreviny, ktoré 
by mohli aj vzhľadom na nie úplne najlepší 
zdravotný stav prinášať všetky benefity, ktoré  
vedia poskytnúť. To všetko sa deje s ohľadom 
na zachovanie bezpečnosti drevín voči majet-
ku a zdraviu občanov. Starostlivosť o dreviny 
na území obce nám vyplýva priamo zo záko-
na. Aj napriek tomu sa nájdu ľudia, ktorým sa 
zdá, že ten-ktorý strom bol ešte dobrý alebo 
sa pýtajú, prečo sme vyrezali toľko stromov v 

parku atď.  Nedá mi nepodotknúť, že zväčša 
ide o ľudí, ktorí nemajú potrebné znalosti v 
oblasti výrubov, nepoznajú choroby drevín a 
iné zákonom podporené dôvody na udelenie 
súhlasu s výrubom. Uvediem príklad: naoko 
zdravý jaseň v parku, ktorý nemal poškodenú 
korunu, žiaden úbytok zelene nebolo badať, a 
predsa sme ho museli vyrúbať. Neznalý člo-
vek by sa pozastavil, prečo tomu tak bolo. Veď 
predsa navonok bol zdravý. Ale ako neznalý 
veci už nevidí, že korene jaseňa boli napadnuté 
agresívnou hubou, ktorá je z hľadiska zacho-
vania stability dreviny a následne  bezpečnos-
ti zdravia občanov veľmi nebezpečná. V deň 
písania môjho príspevku sme nechali skrátiť 
odhnitú časť jednej z líp pri kostole. Kmeň bol 
tak spráchnivený, že pri jeho spilovaní začal 
horieť.  Takýchto prípadov, kedy „odborníci“ 
na dreviny komentujú výruby, pribúda. Na 
jednej strane nás teší záujem občanov o dia-
nie a životné prostredie našej obce, na druhej 
strane je potrebné rešpektovať prácu ľudí, ktorí 

sa snažia plniť  si svoje povinnosti v oblasti sta-
rostlivosti o zeleň v obci najlepšie, ako vedia,  
a, hlavne, ako im to ukladá zákon. Občas mi to 
pripomína,  ako vieme byť najlepšími trénermi 
našich hokejistov alebo futbalistov, ktorí nás 
reprezentujú na rôznych podujatiach, pritom 
možno ani všetci neovládame pravidlá hry. 
Chrániť zeleň a dreviny má byť prioritou nás 
všetkých, no vždy s ohľadom na dodržiavanie 
zákona a hlavne na zachovanie ochrany zdra-
via a majetku občanov. 

MD
foto: MD

kMEň lipy Začal pri pílEní hOriEť
O zeleni na území našej obce ako aj o výruboch už bolo za posledné roky vydaných množstvo článkov na rôzne témy, no jednej 
témy sme sa dotkli len okrajovo. Konkrétne ide o tému oprávnenosti výrubov drevín, o ktorej podrobne pojednáva príslušný 
zákon o ochrane prírody a krajiny. Zákonné predpoklady a odôvodnenia výrubov tu nebudeme rozvádzať, tie sa dajú ľahko 
vyhľadať v zákone, no v skratke ide o dreviny, ktoré majú zlý zdravotný stav, poškodzujú inžinierske siete, narušujú základy 
budov, sú napadnuté rôznymi chorobami, ...

Huby v koreňoch stromu. Horiaci kmeň lipy pri kostole.
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Za zberný dvor sa chodí „stravovať“ bobor. Strom musíme vypíliť, 
aby sa pri silnom vetre nezlomil a nenarobil škody.

FOTO: BK

Obec Jaslovské Bohunice je vlastníkom ro-
dinného domu nachádzajúceho sa na Ulici 
Šidúnky so súpisným číslom 252. Jeden z po-
zemkov, na ktorom sa táto stavba nachádza, 
nie je vo vlastníctve obce, ale vo vlastníctve 
neznámeho vlastníka a v správe Slovenského 
pozemkového fondu. Obec požiadala Sloven-
ský pozemkový fond o vysporiadanie vlast-

níckych vzťahov pod touto stavbou a SPF po 
preskúmaní žiadosti odsúhlasil odpredaj par-
cely do majetku obce. 
Slovenský pozemkový fond koná a nakladá s 
pozemkami neznámych vlastníkov v súlade s 
§16 a 19 zákona č. 180/1995 Z. z. o niekto-
rých opatreniach na usporiadanie vlastníctva 
k pozemkom v platnom a účinnom znení. K 

doriešeniu odplatného prevodu pozemku je 
potrebné predložiť Slovenskému pozemkové-
mu fondu uznesenie obecného zastupiteľstva 
obce o schválení právneho úkonu, ktorý bol 
prerokovaný a schválený Obecným zastupi-
teľstvom obce Jaslovské Bohunice na zasad-
nutí dňa 28.3.2022.     

ZD

vysporiadanie pozemku pod rodinným domom 
na ulici Šidúnky je na dobrej ceste

Obec je prevádzkovateľom pohrebísk, a to cintorínov v Jaslov-
ciach, v Paderovciach a starého cintorína v Bohuniciach pri kos-
tole, kde sa stará aj o údržbu zelene, správu a údržbu domu smút-
ku a komunikácií, vedie evidenciu súvisiacu s prevádzkovaním 
pohrebiska (ďalšie podrobnosti upravuje platné VZN č. 86 obce 
Jaslovské Bohunice). Pripomíname nájomcom hrobových miest, 
že v prípade úprav, ako je rekonštrukcia alebo vybudovanie hro-
bového miesta, sú povinní si podať žiadosť na obecný úrad ešte 
pred jej uskutočnením. Obec ako prevádzkovateľ cintorínov ná-
sledne vydá stanovisko na tieto práce. Odpad, ktorý vzniká  pri 
stavebných prácach na hrobovom mieste je nájomca povinný od-
strániť bezodkladne na vlastné náklady.

Všetkým nájomcom hrobových miest, ktorí majú uzatvorenú ná-
jomnú zmluvu na hrobové miesto, obec zasiela pripomienky na 
zaplatenie nájomného na ďalšie obdobie podľa aktuálneho VZN 
a aktuálneho cenníka služieb. 

Pri neuhradení nájomného za nájom hrobového miesta sa postu-
puje v zmysle zákona č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve. 

ZD

akO vyBaviť 
– úprava a nájomné 
za hrobové miesta
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Sčítanie domov a bytov, ktoré odštartovalo  
ešte v roku 2020, prinieslo mnohé zaujímavé 
informácie. Aj o našom kraji.

Trnavský kraj a jeho jedinečnosti  
v oblasti  domov a bytov

Celkovo bolo v kraji sčítaných  o 22 703 domov 
viac ako pri SODB 2011 - nárast o 17 %. Pod-
ľa typu domu prevládajú v našom kraji najmä 
rodinné domy - 90,1 %, čo je druhý najvyšší 
podiel v SR. 

Najvyšší počet bytov v kraji mal okres Trnava, 
najmenší počet bytov mal okres Hlohovec.

Trnavský  kraj je krajom s druhým najnižším 
podielom domov bez vodovodnej prípojky. 

Bez kanalizácie je 3,1 % (4 748) domov, čo je 
druhý najnižší podiel domov spomedzi všet-
kých krajov v SR.

Pri porovnaní s ostatnými krajmi bol práve v 
našom kraji najvyšší podiel domov s plynovou 
prípojkou z celkového počtu domov v kraji.

Viac ako polovica bytov z celkového počtu by-
tov v kraji bola vykurovaná lokálnym ústred-
ným kúrením (51,2 %; 124 092 bytov), čím sme 
sa stali jediným krajom SR s takýmto vysokým 
podielom.

Trnavský kraj môžeme považovať za dobrý 
príklad toho, ako sa dajú vo vyššej miere vy-
užiť obnoviteľné zdroje energie na vykurovanie 
bytov. So svojimi 27,5 %  sme mali v rámci SR 
najvyšší podiel obnoviteľných zdrojov energie 
použitých na vykurovanie v rámci SR.

Najmenší počet a podiel bytov v SR

K 1. januáru 2021 bolo na území Trnavského 
kraja 242 376 bytov (10,8 % z celkového počtu 
bytov v SR), čiže je to najmenší počet a podiel 
bytov v SR. Počet bytov v porovnaní s rokom 
2011 vzrástol o 35 389 (o 17,1 %). 

Spoliehajú sa na murovanú konštrukciu

Náš kraj  mal spomedzi všetkých krajov SR 
najvyšší podiel domov s murovanou konštruk-
ciou (tehly, tvárnice, tehlové bloky) a tento 
predstavoval 84,6 % (130 053 domov) z celko-
vého počtu domov v kraji. 

Druhý najnižší podiel domov bez vodo-
vodnej prípojky

Na vodovodnú prípojku bolo pripojených cel-
kovo 97,4 % domov. V Trnavskom kraji malo 
142 696 domov prípojku v dome (92,8 %), z 
toho 117 133 v dome z verejnej siete a 25 563 
v dome s vlastnou vodovodnou prípojkou. Prí-
pojku mimo domu z verejnej siete mali 4 % 
domov (6 161). Bez vodovodnej prípojky bolo 
2 051 domov, čo predstavuje 1,3 % z celkového 
počtu domov v kraji. Ide teda o kraj s druhým 
najnižším podielom domov bez vodovodnej 
prípojky. 

Vodovod ako samozrejmosť 

Vybavenosť bytu vodovodom je aj v Trnav-
skom kraji štandardom. Vodovod v byte sa 
nachádzal v 97,5 % bytov (236 397). Z celkové-
ho počtu bytov s vodovodom (236 397) malo 
vodovod zo spoločného zdroja 206 075 bytov. 
Ostatné byty mali síce vodovod priamo v byte, 
ale z vlastného zdroja. Bez vodovodu bolo 0,8 
% bytov (1 938). Nie všetky byty, ktoré boli vy-
bavené vodovodom, boli vybavené aj splacho-
vacím záchodom. V rámci Trnavského kraja 
mal okres Trnava najvyšší počet a podiel by-
tov s vodovodom priamo v byte (55 251 bytov; 
23,4 % všetkých bytov s vodovodom priamo v 
byte v Trnavskom kraji). 

Veľa domov bez kanalizácie

Viac ako polovica všetkých domov v Trnav-
skom kraji malo pripojenie na kanalizačnú sieť 
(90 161), čo predstavuje 58,7 %. Septik alebo 
žumpu malo 55 606 domov (36,2 %), domácu 
čističku odpadových vôd 1 610 domov (1,1 %). 
V Trnavskom kraji bolo 3,1 % (4 748) domov 
bez kanalizácie, čo je druhý najnižší podiel do-
mov spomedzi všetkých krajov v SR. 

Najvyšší podiel domov s plynovou prípojkou

Pripojenie k plynovej prípojke v Trnavskom 
kraji malo 81,4 % domov (125 190), bez pri-
pojenia bolo 17,5 % (26 945) domov. Pri 1 % 
domov (1 584) táto informácia nebola zistená. 
Pri porovnaní s ostatnými krajmi bol práve v 
Trnavskom kraji najvyšší podiel domov s ply-
novou prípojkou z celkového počtu domov v 
kraji. 

Lokálne ústredné kúrenie – slovenská 
rarita

Najčastejším spôsobom vykurovania bytov 
v Trnavskom kraji bolo ústredné kúrenie lo-
kálne (51,2 %; 124 092 bytov). V tomto kraji 
bola takýmto spôsobom vykurovaná viac ako 
polovica bytov z celkového počtu bytov v kraji, 
čím sa Trnavský kraj stal jediným krajom SR 
s takýmto podielom. Bez kúrenia bolo 1 420 
bytov (0,6 %). 

Najvyšší podiel obnoviteľných zdrojov 
energie použitých na vykurovanie

Prevládajúcim zdrojom energie na vykurova-
nie bol plyn (69,8 %; 169 154 bytov). Trnavský 
kraj môžeme považovať za dobrý príklad toho, 
ako sa dajú vo vyššej miere využiť obnoviteľ-
né zdroje energie na vykurovanie bytov. So 
svojimi 27,5 % mal Trnavský kraj v rámci SR 
najvyšší podiel obnoviteľných zdrojov energie 
použitých na vykurovanie. Na vykurovanie sa 
využíva najmä energia biomasy, keďže v Ze-
lenči sa nachádza bioplynová stanica, ktorá 
zabezpečuje energetické zhodnotenie biolo-
gicky rozložiteľného odpadu v Trnave a okolí. 
Ďalej sa vo veľkom využívajú tepelné čerpadlá, 
ktoré sa používajú na vykurovanie administra-
tívnych a štátnych budov. Takýmto spôsobom 
bolo v Trnave vykurovaných 19 735 bytov 
(67,4 %), v Jaslovských Bohuniciach 582 bytov 
(66,4 %) a Hlohovci 4 254 bytov (46,5 %). Vo 
všetkých okresoch Trnavského kraja bola viac 
ako polovica bytov vykurovaná plynom. V 8 
obciach Trnavského kraja (3,2 % obcí Trnav-
ského kraja) žiadny byt nepoužíval na kúrenie 
plyn, byty tu boli najčastejšie vykurované pev-
ným palivom alebo elektrinou. 

Kvalita bývania v okresoch Trnavského 
kraja

Z pohľadu kvality vybavenosti domov v Trnav-
skom kraji sa v okrese Galanta nachádzal naj-
vyšší počet domov bez vodovodnej prípojky 
(423 domov). V okrese Senica bol najvyšší po-
čet domov bez kanalizácie (1 024 domov),  bez 
vodovodnej prípojky (2,1 % z celkového počtu 
domov v okrese; 395 domov) a bez kanalizá-
cie (5,5 % z celkového počtu domov v okrese; 
1 024 domov) v rámci okresov Trnavského 
kraja.  Z pohľadu kvality vybavenosti bytov v 
Trnavskom kraji sa v okrese Galanta nachádzal 
najvyšší počet bytov bez vodovodu (416 bytov) 
a bez kúrenia (648 bytov). Okres Senica mal 
najvyšší podiel bytov bez vodovodu (1,5 % z 
celkového počtu bytov v okrese; 385) v rámci 
okresov Trnavského kraja, ďalej najvyšší počet 
a podiel bytov bez splachovacieho záchodu 
(3,2 % z celkového počtu bytov v okrese; 829 
bytov) a  bez kúpeľne (3,7 % z celkového počtu 
bytov v okrese; 971 bytov). 

Viac zaujímavých informácií nájdete na  
www.scitanie.sk.

Zdroj: Štatistický 
úrad SR

čO Odhalili ZÁkladné výslEdky sčítania 
dOMOv a BytOv O trnavskOM kraJi  
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Začiatkom septembra 2021 sme začali s rea-
lizáciou stavebných prác na stavbe Prístavba 
a nadstavba hasičskej zbrojnice. Stavba je na-
pojená na všetky inžinierske siete, sú zreali-
zované vnútorné rozvody vody, ústredného 
kúrenia,vzduchotechniky, merania a regulácie 
celého objektu.  Taktiež sme ukončili realizá-
ciu omietok,  poterov a betonáže v priestoroch 
garáží.  V týchto dňoch prebieha montáž prie-
myselných brán, technológie odsávania vý-
fukových plynov. V nasledujúcich dňoch po-
kračujeme s montážou výťahu, SDK stropov a 
podhľadov, obkladov a dlažieb. Pevne veríme, 
že dnešná komplikovaná doba nám nepredĺži 
predpokladaný termín kolaudácie z dôvodu 
nedostatku stavebných materiálov a potreb-
ných komponentov na dokončenie celej stavby. 

ZOZnaM invEstičných akcií hasičskÁ 
ZBrOJnica

Multifunkčné ihriskO
 JaslOvské BOhunicE

Ešte v roku 2018 sme sa začali zaoberať myš-
lienkou vybudovania nového multifunkčné-
ho ihriska, ktoré by mohli v rámci telesnej 
výchovy využívať aj deti zo základnej školy. 
V súčasnosti je na celej ploche budúceho 
multifunkčného ihriska existujúce staré fut-
balové ihrisko s umelou trávou . Táto plocha 
je už nevyhovujúca, značne znehodnotená 
po rozsiahlej poruche na teplovodnom roz-
vode, a preto vznikla potreba vybudovania 
nového ihriska. Nové ihrisko bude tvoriť 
súbor dvoch ihrísk. Veľké ihrisko  uprostred 
atletického  oválu bude oplotené pletivom s 
mantinelmi po bokoch a dvoma bránkami. 
Povrch pre tento variant je navrhnutý ako 
umelá tráva. Okolie ihriska je navrhnutý 

ako tartanový ovál – bežecká dráha s dvoma 
pruhmi a priama bežecká dráha na beh 60 
m a skok do diaľky.

Druhé ihrisko je navrhnuté tiež s mantinel-
mi a sieťami, z každej strany je umiestnená 
bránka a oproti sebe dvojica basketbalových 
košov. Povrch menšieho ihriska tvorí betó-
nová hladená doska. K ihriskám budú vybu-
dované nové prístupové chodníky, osadenie 
nového mobiliáru  a výmena existujúceho 
zdroja osvetlenia za nové LED svietidlá.

Dodávateľ  multifunkčného ihriska bol vy-
súťažený vo verejnom obstarávaní. Je ním 
firma SPORT NITRA s.r.o., ktorá si už  sta-
venisko prevzala.

Počas realizácie stavby Rekonštrukcia Síd-
liska prišiel návrh vybudovať popri štátnej 
ceste  pozdĺžne parkovacie státie, nakoľko 
parkovacích miest bude stále nedostatok. 
Novým projektom obyvateľom Sídliska pri-
budne 18 parkovacích miest. Už v roku 2019 
sme začali spracovávať podklady na vyspo-
riadanie pozemkov pod stavbou s Trnav-
ským samosprávnym krajom. Začiatkom 
roka 2021 sa nám podarilo pozemky vyspo-

riadať. Po vysporiadaní pozemkov sa zača-
lo s vybavovaním stavebného povolenia. Z 
dôvodu existencie plynovodu v predmet-
nom území bolo potrebné prepracovanie 
projektovej dokumentácie podľa požiada-
viek SPP distribúcia. Po udelení výnimky z 
ochranného pásma plynovodu sme konečne 
dostali kladné stanovisko k realizácii parko-
viska. So stavbou plánujeme začať v mesiaci 
jún 2022.

parkovisko pri  ceste 
ii i//1300 ul.  trnavská

Územný plán obce Jaslovské Bohunice 
bol schválený VZN č. 49, ktorým sa vy-
hlásila jeho záväzná časť na Obecnom 
zastupiteľstve obce Jaslovské Bohunice 
dňa 7.4.2008 uznesením č. V/156 .VZN 
nadobudlo účinnosť dňa 8.5.2008. Tento 
dokument bol aktualizovaný 3 Zmenami 
a doplnkami.

Lokalita Krátke pole je v územnom pláne 
riešená ako rozvojová plocha B2 – obytná 
plocha pre výstavbu   rodinných a byto-
vých domov, ktorá sa zmenou územného 
plánu 2e/2013 premenila na obytnú plo-
chu iba pre výstavbu rodinných domov, 
vrátane príslušnej technickej infraštruk-
túry.

Na predmetnú lokalitu bola spracovaná 
urbanistická štúdia: Obytná zóna. Jaslov-
ské   Bohunice – Krátke pole- Stanovenie 
regulatívov využitia územia  vypraco-
vaná Ing. Arch. Petrom Odnogom 10-
11/2014. Tento dokument bol schválený 
na zasadnutí Komisie životného prostre-
dia, výstavby a územného plánovania zo 
6.10.2014. 

Riešenie lokality Krátke pole sa spracova-
lo spolu  s úpravou miestnej komuniká-
cie Šidúnky (po križovatku s MK Krátka 
- vyústenie z IBV Panské diely) vrátane 
potrebnej rekonštrukcie inžinierskych 
sietí na MK Šidúnky. 

Toho času je v procese vybavovanie 
územného rozhodnutia a taktiež prebie-
ha verejné obstarávanie na výber realizá-
tora samotnej stavby.

k r Á t k E 
p O l E

Zadaním pre projektanta bolo naprojektovať 
vybudovanie technickej infraštruktúry pre  
novú lokalitu na záhradách ul. Hlavná Jaslov-
ce. Lokalita Kopanice je Uzemným plánom 
obce určená na individuálnu bytovú výstavbu. 
Predmetom projektu je 1. etapa vybudovania 
technického vybavenia pre individuálnu by-

tovú výstavbu 20 rodinných domov. Stavba je 
navrhnutá na pozemkoch obce. Ďalšie etapy 
budú nasledovať po ukončení pozemkových 
úprav v lokalite. Projekt rešpektuje jestvujúcu 
parceláciu územia. Toho času prebieha proces 
vybavovania Územného a Stavebného rozhod-
nutia. 

kOpanicE i .  Etapa

ZK

Hasičská zbrojnica.
Foto: MK
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vitamíny namiesto 
ohňostroja 

Kvôli zákazu vychádzanie a stretávania sa sme na 
Silvestra neorganizovali ohňostroj. Ušetrené fi-
nancie sme ale investovali do vitamínov. Do kaž-
dej domácnosti sme počas  vianočného týždňa od 
pondelka 20.12 do stredy 22.12. dali balenie man-
darínok a pomarančov.  Kto nebol zastihnuteľný, 
mohol si ovocie vyzdvihnúť pod poštou. Myslíme 
si , že to bolo milé gesto. Namiesto zrušeného  oh-
ňostroja mohli občana 31.12. počas prechádzky 
zapáliť sviečku pred poštou a symbolicky osláviť 
príchod Nového roka. 

MO
Foto: MO

ohliaDnutie 
za Decembrom

dEMOgrafické údaJE OBcE JaslOvské BOhunicE Za rOk 2021
Počet obyvateľov k 31.12.2021 2356

z toho občanov nad 15 rokov: 1898

deti do 15 rokov: 458

Deti do 14 rokov spolu: 435

dievčatá: 212 chlapci: 223

Mládež od 15 rokov do 18 rokov spolu: 99

dievčatá: 43 chlapci: 56

Dospelí od 19 rokov spolu:                                                       1823 

ženy: 920 muži: 903

Dospelí nad 80 rokov spolu: 75

ženy: 48 muži: 27

Zmeny v stave obyvateľstva za obdobie od 1.1.2021 do 31.12.2021

Prihlásených: 49, z toho 16 detí

Odhlásených: 35, z toho 9 detí

Narodených: 28 detí – z toho 2 v Paderovciach

chlapci: 16 dievčatá 12

Zomrelých:                                                                                    20 - z toho 3 v Paderovciach

ženy: 12 muži: 8
Priemerný vek obyvateľov je 39,24 rokov 

Najvyšší vek obyvateľa v obci 103 rokov

Priemerný vek zomrelých je 78,45 rokov

Počet obyvateľov v porovnaní s rokom 2020 + 22

Uzavreté manželstvá za rok 2018

Počet sobášov našich občanov
uzavretých v obci i mimo našej obce 17 sobášov

Silvia Matovičová
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Začiatok nového roka bol pre nás náročnejší z 
dôvodu výskytu ochorenia COVID-19, ktoré-
mu sme tak dlho odolávali. Nebolo to pre nás 
ľahké a, hlavne, bolo to niečo nové a nepoz-
nané. Náročné bolo najmä prísne dodržiava-
nie a nosenie ochranných pomôcok, v ktorých 
bola akákoľvek práca sťažená. Veľká vďaka 
patrí personálu, ktorý sa ešte viac zomkol a 
robil, čo mohol aj nad svoje sily. Dodržiavali 
sme prísne opatrenia, tým sme zabránili ší-
reniu nákazy medzi klientmi a personálom. 
Aktivity a činnosti boli pozastavené. Pristu-
povali sme ku klientom jednotlivo podľa ich 
individuálnych potrieb. Zabezpečovali sme 
priamy kontakt, podporovali v záujmových 
činnostiach, vykonávali viac individuálnych 
rozhovorov, podporovali a nahrádzali kontakt 
s ich najbližšími. V pravidelných intervaloch 
sme dostatočným spôsobom informovali a 
povzbudzovali nielen samotných klientov, ale 
aj ich blízke osoby. Zmierňovali sme napätie 
a strach nielen o seba samých, ale aj o svojich 
blízkych posilňovaním dôvery, dôveryhodnos-
ti a pripravenosti riešiť krízovú situáciu. Z toho 
dôvodu bola vyššia frekvencia individuálnych 
osobných a telefonických kontaktov, online 
kontaktov prostredníctvom tabletov. Rovna-
ko sa zintenzívnila komunikácia a spolupráca 
s rodinnými príslušníkmi. Spoločnými silami 
sme to však zvládli na jednotku. Po ukonče-
ní karanténnych opatrení sme sa znovu vrá-
tili do bežných obľúbených  činností. Začali 
sme naberať silu na skupinovej kinezioterapii. 
Spríjemňovali  sme si dopoludnia prechádzka-
mi po okolí Jaslovských Bohuníc, v rámci fa-
šiangov bola aj príprava zbožňovaných šišiek. 
Presadili sme si priesady rajčín, nasadili mladú 
cibuľku. Táto činnosť je tiež veľmi obľúbená, 
pretože klientom pripomína to, čo robievali 
doma. Oslávili sme krásny sviatok, 8. marec, 
ktorý patril našim ženám pri príjemnom po-
sedení s koláčikmi a občerstvením. Ako každý 
rok nesmela chýbať krásna ruža od kvetinár-

stva Petra Madeja – M Fire. Ďakujeme. Po 
dlhom čase sa konala v zariadení svätá omša, 
na ktorú sa všetci veľmi tešili. Premietli sme si 

životopisný film o živote Karla Gotta. S nad-
šeným a záujmom sa zaplnila naša provizórna 
kinosála a všetci zaujato sledovali život najvýz-
namnejšieho a najpopulárnejšieho speváka v 
dejinách česko-slovenskej populárnej hudby. 
V priestoroch zariadenia prebehol nácvik cvič-
ného požiarneho poplachu a nácvik evakuácie 
v spolupráci s externou firmou FireControl a 
Dobrovoľníckym hasičským zborom Jaslovské 
Bohunice. Na základe usmernenia a vyhlášky 
MPSVaR a MV SR sme boli povinní ako zaria-
denie sociálnych služieb takýto nácvik vykonať 
za účelom ochrany zdravia a života klientov a 
zamestnancov. Doplnili sme fyzioterapeutickú 
miestnosť o kompresný masážny prístroj na 
nohy inSPORTline Beinhowair. Slúži ako po-
môcka pre dôkladnú vzduchovú masáž cho-
didiel, stehien a lýtok. Cieľom tohto prístroja 
je zlepšenie cirkulácie v končatinách, úľava od 
bolesti a opuchov, odbúranie únavy, prevencia 
kŕčových žíl a zápalov žíl, stimulácia imunit-
ného systému.  V týchto dňoch sme sa začali 
pripravovať aj na veľkonočné sviatky.

autor: Z.M., inštruktor sociálnej rehabilitácie
foto: V.CH., sociálny pracovník
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ŠpOrt

MÁME tO rOZBEhnuté vEľMi dOBrE
A muži s jasným cieľom v jarnej časti

Po 5 jarných kolách vládne spokojnosť s aktu-
álnymi výsledkami k 1.4.2022:  Slavoj Boleráz 
– ŠK Blava 1928 1:1, Gbely – ŠK Blava 1928 
2:3, ŠK Blava – Ladce 3:1, OFK Trebatice – ŠK 
Blava 1928  2:0, TJ Partizán Prečín – ŠK Blava 
1928  0:4.
Ciele sme si stanovili. Už tretiu sezónu hrať do 
5. miesta, bojovať a popasovať sa futbalovo a 
výsledkami s najlepšími. Bohužiaľ, plány nám 
prerušil covid-19, s ktorým sa viacero hráčov 
borí, a vznikajú rôzne zdravotné problémy, 
ktoré hlboko zasahujú do tréningového aj zá-
pasového procesu mužstva aj jednotlivých hrá-
čov. Túto sezónu pri avizovanej reorganizácii 
postupom viacerých mužstiev sme si dali jed-
noznačný cieľ - skončiť do 4. miesta, ktoré za-
ručuje pre prvé štyri mužstvá istotu hrať vyššiu 
súťaž. Tento cieľ sa nám zatiaľ darí napĺňať a 
verím, že to dotiahneme do úspešného konca.
V tomto ťažkom období, keď viacerí hráči pre-
konávajú rôzne zdravotné problémy, vieme, že 
nás nečaká nič ľahké v jarnej časti.  Navyše nás 
opustil pilier obrany, Banovič Patrik, ktorého 
nie je jednoduché nahradiť, a ukazuje sa, aký 
bol dôležitý z hľadiska svojich futbalových 
schopností pre naše mužstvo. Banovič, pilier 
obrany a niekdajší ligový hráč Spartaka Trna-
va,  sa rozhodol z  osobných dôvodov odísť vo 
februári do Švajčiarska. Keďže zimné prestu-
pové obdobie nie je jednoduché, pretože kluby 
svojich hráčov nepustia, jedine, ak odídu do 

zahraničia, nemajú naň dosah. Banovič bol 
výborný v defenzíve, hlavne v Hlavičkových a 
osobných súbojoch, má skvelú kapacitu, tech-
niku a  rozohrávku smerom do ofenzívy. Bol 
nebezpečný pri ofenzívnych štandardných si-
tuáciách, ako aj pri jednotlivých herných čin-
nostiach, hlavne v priamych kopoch a v hla-
vičkovaní. Toto je hlavná príčina, s ktorou sa 
musíme vysporiadať, rešpektovať ju a urobiť 
maximum, aby sme to eliminovali a dosiahli 
svoj cieľ.
Stále tvrdím, že treba dať viac gólov, ako do-
stať. Ak tak bude, všetko je v poriadku. 
V mužstve máme aj najlepšieho strelca súťa-
že Dvoráka, ktorého nám chceli „uchmatnúť“ 
Galanta a Myjava, ale sme ho udržali u nás a 
dohodli sa s ním na  pokračovaní v jarnej čas-
ti v našom klube. Verím, že naše úsilie nám 
Dano vráti svojou hrou a gólmi aj keď tiež sa 
momentálne borí so zdravotnými probléma-
mi. Verím, že sa čo najskôr dostane do ideálnej 
formy.
Odohrali sme prípravné zápasy s mužstva-
mi vyššej súťaže. Vieme, kde sa kvalitatívne a 
hráčsky nachádzame. Zápasy boli vyrovnané, 
pri avizovanej reorganizácií  si trúfame na kva-
litnejšie zápasy v novej sezóne a v kvalitnejšej 
súťaži, ale čaká nás ešte predtým veľa tvrdej 
práce.
Chceme potrápiť dvojicu z Lehoty pod Vtáč-
nikom a Boleráz, ale prioritný cieľ je posun 

vyššie a to zaručuje 100 % umiestnenie do 4. 
miesta. Máme to rozbehnuté veľmi dobre, za-
tiaľ sa odviedla veľmi dobrá robota, pretože 
pri avizovaných posunoch do vyššej súťaže 
eminentný záujem prvých 8 mužstiev je byť v 
prvej štvorke, takže každý zápas má svoje čaro 
a špecifiká.
Tento rok prebehne aj mierna rekonštrukcia 
nášho štadióna. V letnom období by sa malo 
zrealizovať umelé osvetlenie na tréningovom 
ihrisku. Tréningové ihrisko chceme ešte  zre-
konštruovať, čo sa týka bezpečnosti, rozme-
rov, certifikácie bránok a zábran, na čo by sme 
chceli čerpať aj z dotácie SFZ. Zasa sa náš krás-
ny futbalový areál posunie o stupienok vyššie.
Záujem o areál je veľký - aj toto je jedna z vi-
zitiek nášho klubu, činovníkov, funkcionárov, 
ľudí a obce. Náš športový areál nám robí radosť 
a môžeme byť naň pyšní. Spolu dávame futba-
lový a športový život.
Na záver by som sa chcel poďakovať všetkým 
futbalovým činovníkom, mojim kolegom, tré-
nerom, hráčom, fanúšikom, rodičom, Obec-
nému úradu Jaslovské Bohunice, poslancom, 
starostke Božene Krajčovičovej za podporu a 
popriať v tomto ťažkom období hlavne zdravie 
každému.

Športu zdar a futbalu zvlášť!
 Marek Juhász, predseda futbalového klubu

Mládežnícke mužstvo U11 Jaslovské Bohunice 
začalo zimnú prípravu 1.2., kedy sme po dlh-
šej prestávke spôsobenej covidom postupne 
začali s kondičnou prípravou v kombinácii s 
hernými činnosťami. S chlapcami sme postup-
ne absolvovali prípravné zápasy plus turnaj. 
V rámci tréningových jednotiek v kategórii 
U11 sa zameriavame hlavne na herné činnos-
ti jednotlivca, plus zložky športovej prípravy, 
kde budujeme mužstvo pre jarnú časť sezóny 
2021/2022. Aktuálne je v našom kádri  spolu 
16 hráčov: Tadeáš Varga, Matej Rapant, Tobias 
Frančiak, Matej Haraj, Patrik Kučera, Matias 
Lukáč, Matej Matolek, Sabina Nádaská, Adam 
Demovič, Jakub Uváček, Alex Wagner, Adam 
Machovič, Filip Jurkas, Rastislav Beňo, Nikolas 
Soják, Tobias Pollák. Jarnú časť sezóny začína-
me 16.4. proti súperovi z Moravian. Chlapcom 
želám veľa športových úspechov a pevne verím 
v čo najviac uskutočnených zápasov v jesennej 
súťaži. 
Najmladšia kategória U9 sa tiež borila covi-
dovými problémami a tréningový proces sme 
museli ukončiť hneď na začiatku novembra 
kvôli pandemickým opatreniam. Žiaľ, nemohli 
sme usporiadať žiadny turnaj a ani absolvovať 

spoločné rodinné akcie (vianočný zápas deti 
proti rodičom, fašiangový rodinný futbal v 
maskách...), ako to bolo v minulosti.
Opäť sme začali trénovať až na začiatku febru-
ára v telocvični v kasárňach. Zo začiatku boli 
kvôli karanténam na školách počty detí men-
šie, ale postupne sa tréningov zúčastňovalo 
viac a viac detí. Momentálne sa už naplno pri-
pravujeme na jarnú časť sezóny  na štadióne a 
začneme ju 12.4. v  Trnave proti dievčatám zo 
Spartaku.  Deti sa tešia na každý tréning a nás 
trénerov zase teší ich nadšenie, radosť a úsmev 
na tvárach.
V Blavíčatách sú spolu vekové kategórie U7 
a U9, celkovo 22 detí. Už sa k nám pridali aj 
chlapci z Ukrajiny, ktorí našli dočasné útočisko 
v našej obci. Dostali tréningové oblečenie, ko-
pačky a aspoň takto im pomáhame nemyslieť 
na to zlé, čo zažili a zažívajú. 
Verím, že tento rok už bude bez akýchkoľvek 
problémov, obmedzení a podobne a my sa bu-
deme môcť venovať tomu, čo nás baví a napĺňa 
- športu! 
BLAVÍČATÁ, DO TOHO!!! 

Matej Meško - tréner 
Andrej Jurkas - tréner

naši najmenší už zarezávajú v plnom prúde

Od 1.5.2022 bude spustený rezer-
vačný formulár na tenisové kurty, cez 
službu Bookio. Objednávať sa na ur-
čitý čas bude rýchlejšie a jednoduch-
šie, k dispozícii bude hneď aktuálny 
prehľad obsadenosti a voľných kur-
toch.
Linky na objednávací systém budú 
zverejnené na internetových strán-
kach obce Jaslovské Bohunice a ŠK 
Blava 1928.
Aj touto formou sa snažíme o zlepše-
nie služieb pre občanov a napredova-
niu ich k športovým aktivitám. 

Bližšie informácie poskytne Marek 
Juhász na t.č. 0905 623 988.

Marek Juhász

tenisové kurty 
budú fungovať cez
 rezervačný systém
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Kolo Zápas Deň Dátum Čas Výsledok
33. ŠK Blava - Boleráz sobota 5.3. 14.30 1:1
18.  Gbely - ŠK Blava nedeľa 13.3. 14.30 2:3
19.  ŠK Blava - Ladce nedeľa 20.3. 15.00 3:1
20. Trebatice - ŠK Blava nedeľa 27.3. 15.00 2:0
15.  Prečín - ŠK Blava streda 30.3. 16.30 0:4
21. ŠK Blava - Piešťany nedeľa 3.4. 15.30
22. Domaniža - ŠK Blava nedeľa 10.4. 15.30
23. ŠK Blava-Tre. Stankovce nedeľa 17.4. 16.00
24. Hlohovec - ŠK Blava nedeľa 24.4. 16.00
25. Radimov - ŠK Blava nedeľa 1.5. 16.30
26. ŠK Blava - Dolné Vestenice nedeľa 8.5. 16.30
27. Spartak Kvašov - ŠK Blava nedeľa 15.5. 16.30
28. ŠK Blava - Lehota Vtáčnikom nedeľa 22.5. 17.00
34.  ŠK Blava - Prievidza streda 25.5. 17.00
29. Bánovce - ŠK Blava sobota 28.5. 17.00
30. ŠK Blava - H. Krupá nedeľa 5.6 17.00
31. Vrbové - ŠK Blava sobota 11.6 17.00
32. ŠK Blava - Prečín nedeľa 19.6. 17.00

rOZpis ZÁpasOv - 
JarnÁ časť 2022 
a MužstvO  Muži

 

1. OFK Baník Lehota pod Vtáčnikom 21 17 2 2 67:13 53
2. TJ Slavoj Boleráz 21 17 2 2 63:15 53
3. ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice 21 17 2 2 62:20 53
4. OŠK Trenčianske Stankovce 21 11 8 2 34:15 41
5. TJ Partizán Domaniža 20 9 7 4 36:27 34
6. FK Bestrent Horná Krupá 21 11 1 9 39:44 34
7. PFK Piešťany 21 10 3 8 58:31 33
8. MFK Vrbové 21 9 5 7 35:36 32
9. TJ Nafta Gbely 21 9 3 9 41:35 30
10. OFK Trebatice 21 8 5 8 35:37 29
11. TJ Partizán Prečín 20 8 2 10 28:27 26
12. FC Baník Prievidza 21 7 5 9 32:36 26
13. TJ Družstevník Radimov 21 5 3 13 32:44 18
14. TJ Tatran Cementáreň Ladce 21 5 2 14 27:51 17
15. MFC Spartak Bánovce nad Bebravou   21    4   3   14      13:46     15
16. TJ Spartak Kvašov 21 4 2 15 15:50 14
17. ŠK Vegum Dolné Vestenice 21 3 4 14 19:68 13
18. FC Slovan Hlohovec 21 2 5 14 18:59 11

aktuálna tabuľka po odohratí 21 zápasov a muži

Družstvo U15 starších žiakov je po jesen-
nej časti súťažného ročníka na 3. mieste 
so ziskom 19 bodov a skóre 39:12.

Zimnú príprava sme začali na začiatku 
februára v domácich podmienkach za 
účasti 20 členného kádra. Pridali sa k nám 
a počas jari budú u nás hosťovať aj odcho-
vanec Adam Bobák a Róbert Jankovič.

Veľmi sa tešíme, že tréningového procesu 
sa zúčastňuje dostatočný počet hráčov a 
tým vieme efektívne trénovať a nacvičiť 
rôzne herné činnosti jednotlivcov a sku-
pín.

Ciele do jarnej časti sú chlapcov dobre 
pripraviť na prechod do dorasteneckej 
kategórie a mladších chalanov zlepšiť po 
všetkých stránkach športovej, ale aj osob-
nostnej výkonnosti. Samozrejme, čo sa 
týka umiestnenia v tabuľke, chceli by sme 
ho minimálne udržať, prípadne sa pobiť o 
vyššie miesta.

Tiež by som chcel vyzdvihnúť a poďako-
vať všetkým klubovým činovníkom a tiež 
Obecnému úradu v Jaslovských Bohuni-
ciach, pretože vďaka vytvoreným pod-
mienkam nemáme momentálne problém 
s počtami detí v mládežníckych tímoch, 
čo je určite odrazom toho, aké podmien-
ky a servis dostávajú. Taktiež si dovolím z 
tohto miesta osloviť deti a hlavne rodičov, 
aby priviedli svoje ratolesti, ktoré majú 
záujem o šport a futbal.

Futbalu zdar!

Marek Maška, tréner

MÁME vytvOrEné 
dOBré pOdMiEnky
Zimná príprava U15

Ilustračné foto: archív ŠK Blava 1928
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Platená inzercia 1/2022. Za obsah inzerátu zodpovedá inzerujúci.

Pred začiatkom zimnej prípravy sme sa spo-
lu s trénerom Martinom Čmehilom dohodli 
na sedemtýždňovej zimnej príprave, obsahu-
júcej dokopy štrnásť tréningových jednotiek 
a tri prípravné zápasy. Cieľom prípravy bolo 
pripraviť naše mužstvo na zbytok sezóny, v 
ktorej máme za cieľ udržať prvé miesto, na 
ktorom sme zimovali.  
Kategória U19 odštartovala svoju zimnú príp-
ravu 2.2.2022 tréningovou jednotkou na ume-
lej tráve, kde sme si na prvom tréningu spravili 
kondičné testy. Program zimnej prípravy sa 
skladal zo siedmich týždňov po dva tréningy. 
Vo štvrtom, piatom a šiestom týždni prípravy 
sme odohrali prípravné zápasy v tomto poradí. 
Štvrtý týždeň, 27.2. v nedeľu, sme odohrali 
prípravný zápas na umelej tráve s tímom Slávia 
Trnava. Tím z vyššej ligy sme zaskočili hneď v 
úvode zápasu, keď sme sa ujali vedenia a ná-
sledne pridali ďalší gól. Dlho trvalo, kým sa 
súper otriasol a na každý náznak vrátenia sa 
do zápasu sme odpovedali gólovo. Zápas sme 
vyhrali divokým výsledkom 7:5, keď sa za náš 
tím presadili Denis Klč, Daniel Uváček, Adam 
Kováč, Lukáš Remenár a rovno tromi gólmi 

prispel aj momentálne najlepší strelec ligy Do-
minik Kadlečík. 
V piaty týždeň, 6.3. v nedeľu, sme odohrali 
prípravný zápas na domácej pôde proti tímu 
zo Smoleníc. So súperom z vyššej ligy sme hra-
li vyrovnanú partiu, miestami sme mali lepšie 
úseky my, miestami súper a aj napriek ťažké-
mu terénu, ako to už po zime býva, sa hral 
atraktívny futbal na vysokej úrovni. Bohužiaľ 
pre nás, s lepším výsledkom pre hostí, a to v 
pomere 1:2, keď sa za náš tím presadil iba Do-
minik Kadlečík. 
V šiesty týždeň, 13.3. v nedeľu, sme odohrali 
posledný prípravný zápas a to na pôde Cíferu. 
Tím z tej istej ligy, akurát z inej časti nám nič 
nedaroval. Snažili sme sa o technický futbal, 
no veľa nepresností na našej strane znamenalo 
zisk pre súpera a následne sme sa pri snahe zís-
kať loptu a ovládnuť hru museli viac usilovať, 
zvádzať množstvo súbojov, čo súperovi hralo 
viac do karát. Dá sa skonštatovať, že lepšie na 
nás vybehol súper a až za stavu 4:0 sme sa vrá-
tili do zápasu, zdramatizovali záver, no za sta-
vu 4:3 si súper ďalším gólom poistil výhru. Ko-
niec zápasu 5:3 pre Cífer. Góly za náš tím dali 

Dominik Kadlečík, Denis Klč a Pavol Mesároš.
V posledný týždeň zimnej prípravy sme absol-
vovali dva tréningy, kde sme sa už plne sústre-
dili na prvý jarný ligový zápas so súperom z 
Pečeniad. 
Chválim našich chlapcov za účasť na tréningo-
vých jednotkách, zodpovedný prístup a tiež za 
vzornú reprezentáciu ŠK Blava Jaslovské Bo-
hunice. Tak isto som rád, že naše zimné posily 
Denis Klč a Pavol Mesároš svoj gólový debut 
zažili už v príprave a prajem im veľa gólov aj 
v sezóne.
Súpiska ŠK Blava Jaslovské Bohunice U19
brankár - Lukáš Kostolanský
obrana – Lukáš Remenár, Martin Bošnák, Ma-
túš Kosmál, Tomáš Číž, Daniel Uváček, Alex 
Johanes.
záloha – Denis Klč, Timotej Jelínek, Šimon 
Hlavatovič, Marko Rajnic, Matej Bohunický, 
Filip Abelovič
útok – Dominik Kadlečík, Adam Kováč, On-
drej Tomovič, Pavol Mesároš.

tréner – Martin Čmehil 
asistent trénera – Viliam Daniška

 Mgr. Marek Juhász

chceme si udržať miesto, na ktorom sme zimovali
Zimná príprava U19
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Neplatená inzercia 2/2022. Za obsah inzerátu zodpovedá inzerujúci.
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